
EDICIÓ D'OSONA I EL RIPOLLÈS

 

Campdevànol demana que s'investiguin els fets de 
Llentes i es lamenta que no se'ls avisés
17-01-2015 | 11:40

En un comunicat, l'Ajuntament demana al Departament d'Interior de la Generalitat que s'investigui 
què va poder fallar en el rescat de la parella que va morir a l'interior d'un cotxe per intoxicació 
després de demanar ajut. També es queixa que no se'ls digués res i no poder activar operatius 
propis.

El conseller d'Interior de la Generalitat, Ramon Espadaler, ja ha anunciat la intenció de comparèixer al Parlament per 
explicar com es va actuar en el moment de desplegar l'operatiu d'emergència. 
 
Des del Departament es defensa que es van seguir els procediments habituals d'acord amb la trucada que es va rebre 
aquella matinada, que va avisar d'un problema de salut de la noia sense advertir, segons la tesi defensada des d'Interior, 
de les males condicions d'accés del lloc on es trobaven. Això va ser que inicialment des del 112 no s'avisés als bombers. 
 
Comunicat de l'Ajuntament de Campdevànol  
 
L’Ajuntament de Campdevànol reclama a Interior que obri una investigació per aclarir els fets ocorreguts en el cas de la 
parella intoxicada a Llentes. 
 
L’Ajuntament sol·licita al Departament d’Interior que obri una investigació formal encarada a determinar les causes i els 
fets que varen motivar la mort d’una parella la passada nit del 13 al 14 de gener per intoxicació al bosc de Llentes en 
terme municipal de Les Llosses.  
 
Segons l’equip de govern és necessari determinar com i de quina manera es varen encadenar els fets aquella nit, amb la 
voluntat de que tot plegat serveixi per evidenciar si quelcom va fallar.  
 
Així mateix l’Ajuntament insta al Departament a prendre en consideració l’important coneixement de l’entorn que tenen 
els cossos de vigilants municipals i de voluntaris de protecció civil local, ja que en circumstàncies com aquesta 
esdevenen en molts casos una ajuda indispensable per a la recerca.  
 
L’alcaldia no va poder activar ni el cos de vigilants municipals ni el cos de voluntaris de protecció civil al llarg de la nit 
perquè ningú va informar el consistori dels fets ocorreguts fins el dia 14 al matí quan ja s’havia produït el decés.  
 
L’ajuntament preveu reunir-se amb el Departament d’Interior en els propers dies a fi efecte de valorar conjuntament els 
fets. 
 
__________ 
 
· Falta de tot terrenys 
 
Sobre aquest mateix cas, i en un altre comunicat, el sindicat UGT dels bombers lamenta la cadena d'errors i la 
inexistència d'un tot terreny al Ripollès. Aquesta mancança ja va ser denunciada pel sindicat a Interior al novembre. 
 
UGT des bombers critica que 10 dels 19 parcs de les comarques gironines no disposen de 4x4; el 90% de les eines 
d'excarceració són dels anys 80 i estan obsoletes, i necessiten càmeres tèrmiques perquè n'hi ha d'espatllades. 
 
ICV-EUiA ja ha demanat al conseller Ramon Espadaler que expliqui a la comissió d'Interior del Parlament com es va 
gestionar el rescat fallit dels dos joves de 28 i 25 anys, que van morir per intoxicació de monòxid de carboni després de 
demanar ajut en una trucada telefònica al 112.
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